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Innspill til planprogram fra Berit og Svein Petter Wicklund 
Vangsøy 
  

19. november 2016 
 

 
Insigelser på planlagt etablering/ spørsmål vedr nærmiljøet rundt beredskapssenteret 
 
Hei 
Som en av de nærmeste naboer til Taraldrud har vi noen spørsmål: 
 
1: Hvilke hensyn vil bli tatt for å beskyttet de rød listede amfibie artene i Snipetjern? 
Vi registrerer at Mattilsynet fokuserer på å beskytte mot tilsig til Gjersjøen men like viktig er 
det å beskytte livet i Snipetjern. 
 
2.Hvilke tiltak vil gjøres for å begrense støyen til de nærmeste husene på Ødegården ? 
Vi bor i Olav Trygvasonsvei og har bare skogen mellom oss og det planlagte senteret . 
 
3. Hvordan kan det forsvares å bygge på Matjord ? 
 
Når Ikea skulle bygge i Vestby så var det en forutsetning at de reetablerte matjord som de 
fortrengte med sin etablering. 
 
Finnes det noen tilsvarende planer for Taraldrud eller er staten fritatt for dette?  
 
Jeg henviser til  : prop.127 s (2014-2015) som ble behandlet i stortinget 8/12 2015 hvor det 
sies at vern av matjord er viktig fordi (jeg siterer) : 
«Sikker matforsyning for en stadig økende befolkning i verden og i Norge, er avhengig av at 
arealene i størst mulig grad beholdes « 
 
Vi imøteser deres svar  
 
Med vennlig hilsen 
Berit og Svein Petter Wicklund Vangsøy 
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